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Beograd, 18.03.2018. godine 

 

ZAPISNIK SA I SEDNICE  

UPRAVNOG ODBORA STRELIČARSKOG SAVEZA SRBIJE 
 

 

U nedelju, 18.03.2018. godine u Beogradu, Makedonska br. 28/II održana je II sednica UO SSS. Sednici 

su prisustvovali: Predsednik Dragan Svilanović, Svetlana Popović, Aleksandar Beatović, Zaviša Lučić, 

Aleksandar Medić i Dimitrije Milović (članovi UO SSS) i Biljana Mitrović, Miljko Čolović, Nebojša Čupić, 

Milan Jelić i Violeta Šotra Jelić, zapisničar. 

Napomena: Svetlana Popović se priključila sednici UO od 5. tačke dnevnog reda. 

 

Za ovu sednicu UO SSS predložen je sledeći 

 

Dnevni red: 

 

1.  Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice UO SSS  

2. Zakazivanje Skupštine SSS sa dnevnim redom 

3.  Organizacija rada SSS 

4.  Način izbora budućih delegata i sudija. 

5.  Organizacija Balkanijade i prekogranična saradnja. 

6.  Prioriteti finansiranja za 2018. godinu. 

7.  Razno 

 

 

Predloženi dnevni red usvojen je bez izmena i dopuna. 

 
1.  Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice UO SSS.  

      Zapisnik sa prethodne sednice je elektronski dat na uvid članovima UO SSS koji  i  na isti način je 

usvojen. 

 

2.  Zakazivanje Skupštine SSS sa dnevnim redom 

 Konstatovano je da je član UO SSS Nikola Prodanović dao ostavku ne mesto člana UO SSS i na mesto 

predsednika Tehničko takmičarske komisije. Ostavka stupa na snagu po održavanju Skupštine SSS na kojoj će 

biti verifikovani novi članovi UO SSS. 

 Na sednici je dogovoreno da se redovna Skupština SSS održi 01.04.2018. godine. Naknadno je 

ustanovljeno, elektronskim putem, da zbog poklapanja navedenog termina sa velikim verskim praznikom 

Uskrsom, novi termin redovne Skupštine bude 15.04.2018. godine. Aleksandar Medić je bio protiv, kao i 

Aleksandar Beatović, ali je odluka usvojena većinom glasova. 

Razmatrane su odredbe Statuta SSS u vezi načina održavanja sednice Skupštine, dnevnog reda, kao i odredbe koje 

do sada nisu primenjivane a  uslovljene su i Zakonom o sportu. S tim u vezi, Sekretarijat je zadužen da obavesti 

sve članove SSS koji su do sada bili neaktivni ili nisu izmirili svoje obaveze prema SSS pošalje upozorenje pred 

isključenje. Predložene su izmene Statuta SSS koje se tiču: Poglavlje 6. pod nazivom disciplinski sud i 

disciplinski tužilac - da se preimenuje u Disciplinsku komisiju (koja je i oformljena) i pripadajući članovi ovog 

Poglavlja od 47 do 51 i izvrše navedene izmene u nazivu. Potrebno u nizu dodati i registraciona komisija.TakoĎe, 
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neophodno je postojeći Poslovnik o radu Skupštine doraditi i prilagoditi važećim Statutom SSS. UO SSS je 

utvrdio dnevni red redovne Skupštine SSS. Stručnim komisijama su se obavezale da će dosaviti stručni izveštaj o 

radu, a Predsednik će na osnovu tih izveštaja i uvida u rad UO i funkcionisanja SSS  da sačini godišnji izveštaj o 

radu SSS. 

 
3.  Organizacija rada SSS 

 Sekretarijat SSS je skrenuo pažnju na Čl. 46 Statuta SSS tačka 3. „generalni sekretar organizuje i 

kontroliše obavljanje stručnih poslova u Savezu i preduzima mere za unapreĎenje tih poslova“. S tim u vezi 

zamolio je sve prisutne da uspostave sto bolju meĎusobnu saradnju i komunikaciju Sekretarijata i stručnih 

komisija kako bi na kraju godine mogla da se obavi kvalitetna sveobuhvatna analiza stanja u streličarskom sportu 

zasnovana na stručnim izveštajima, prethodnom iskustvu i pismeno iznetim stavovima klubova. Po tom pitanju 

stavovi su usaglašeni. 

 

4.  Način izbora budućih delegata i sudija 

Po ovoj tački dnevnog reda dogovoreno je da, čim finansijska situacija to dozvoli, sudijska komisija i 

TTK raspišu konkurs prema svim klubovima za prijem novih članova (sudija i delegata) i da im dostave 

odgovarajući materijal (svaka komisija iz svoje nadležnosti). Napomenuto je da nema dovoljno delegata na 

području Niša koji nisu članovi SK „Niš“ i sa teritorije Vojvodine. TakoĎe, prihvaćeno je da Biljana Mitrović 

sačini prevod novih WA pravila koja bi trebalo da stupe na snagu od 01.04.2018. godine.  

 

5.  Organizacija Balkanijade i prekogranična saradnja 

      S obzirom da je jedan od osnovnih ciljeva SSS kupovina meta razmatrani su načini za pribavljanje 

dodatnih sredstava. U tom smislu, dat je predlog da se organizuje Balkanijada, da se sredstva potražuju preko IPA 

projekta prekogranične saradnje i da se ponovo uputi dopis Ministarstvu omladine i sporta Republike Srbije za 

dodatna sredstva. Po pitanju održavanja Balkanijade dogovoreno je da je SSS održi 2019. godine, ukoliko se 

ispune uslovi:  da se sprovedu sve potrebne radnje u smislu dobijanja saglasnosti i da se dobiju potrebna  

materijalna sredstva za ovo takmičenje. Sa realizacijom gore navedenih uslova bi se krenulo tokom 2018. godine. 

To podrazumeva: formiranje inicijativnog odbora, izradu elaborata takmičenja i dr.  

Da bi se apliciralo za IPA fondove, neophodno je uložiti sredstva u izradu projekata koji bi dali neku šansu da se 

taj projekat prihvati. S obzirom da to  podrazumeva odreĎeni rizik - od ove ideje se, u ovom trenutku, odustalo. U 

svim navedenim inicijativama značajnu ulogu je imao g-din Bela Varga iz Temerina, koji je, u meĎuvremenu 

poslao još jedan predlog za apliciranje ka Pokrajinskom Sekretarijatu.  

U meĎuvremenu je g-Ďa Svetlana Popović predala Ministarstvu Pravde Republike Srbije prijavu po Javnom 

konkursu za nabavku 30 (trideset) meta. Odgovor možemo da očekujemo do kraja marta 2018. godine. 

Sekretarijat je uputio drugi dopis ive godine za dobijanje dodatnih sredstava. 

 

6.  Prioriteti finansiranja za 2018. godinu 

 S obzirom na potrebu za obnavljanjem inventara SSS konstatovano je da je naručeno 50 (pedeset) novih 

stalaka od čega je izraĎeno 10 (deset), jer je prethodni stolar odustao od posla usled zauzetosti, pa  treba naći 

drugu ponudu. TakoĎe je konstatovano da  nožice novih stalaka treba skratiti za 10 cm.  

Što  se tiče kupovina meta u tački 5. su navedeni načini i pokušaji u ostvarivanju ovog cilja. Na to se odnosi i 

zaključak: Ukoliko bude moguća ušteda od postojećih sredtava da će se kupiti mete, čiji broj neće biti 

zadovoljavajući, ali će značiti početak ostvarivanja ovog dugoročnog cilja. 

 Prema programu SSS i zahtevima MOS-a dužni smo da šaljemo takmičare na meĎunarodna takmičenja. S 

obzirom da OKS priznaje samo target discipline, a sredstva su jako ograničena predloženo je da se na EP u 

Poljskoj, Legnic pošalje tri takmičara OL, dva CU, trener i Predsednik SSS koji mora da prisustvuje kongresu.  

Postojala je i druga mogućnost da se na dva evropska takmičenja pošalje znatno manji broj reprezentativaca i 

trener, ali se izabralo ovo jedno takmičenje kako bi veći broj reprezentativaca koji su u prethodnoj i ovoj sezoni 

ostvarili zadatu meĎunarodnu normu mogli da budu nagraĎeni za svoj trud i uspeh. Po važećem normiranju za 

nastup na EP potrebno je: Za Olimpijski luk (2x70) - seniori 640 - seniorke 620; Za Kompaund (2x50) - seniori 

690 - seniorke 670. Po Pravilniku o odabiru reprezentativaca potrebno je dva puta potvrditi zadatu normu. Do 

sada, po rezultatima te norme ispunjava šest takmičara meĎunarodnog razreda (4+2). Predsednik bi se zadržao na 

kongresu 2-3 dana, a preostali učesnici sedam dana.  



  
 

 
Ovaj predlog je prihvaćen, ali će se u zavisnosti od finansijskih sredstava SSS realizovati u potpunosti ili jednim 

delom. O tome će reprezentativci, trener i javnost biti obavešteni na vreme, a koje je to vreme zavisiće od poziva 

za EP kojim je uslovljen način prijave i rokovi. 

 

7. Razno  

Pod ovom tačkom razmatrano je: 

- Predsednica sudijske komisije Biljana Mitrović imla je dve dodatne tačke : Način usvajanja prethodnog Izveštaja 

i Promene u Troškovniku. Po prvom pitanju je zamolila da ubuduće bude  obaveštena o načinu usvajanja 

izveštaja, da oko toga ne bi bilo nedoumice. Promena u Troškovniku se ticala plaćanja sudija u situaciji kada se 

turnir u jednom danu održava u dva dela. Da se ne bi angažovalo više sudija, predložila je da se prisutnom sudiji 

uveća dnevnica na 3.500,00 dinara u navedenim situacijama. UO je taj predlog prihvatio. 

 

- Doneta je odluka da se DP Indor održi kao jedno DP sa dva takmičenja po čemu proizilazi da će se u oba dana 

moći prijavljivati isti takmičari.  

 

- PSK Veteran je podneo Zahtev da se turnir koji organizuje u maju uvrsti u kalendar takmičenja. Odlučeno je da 

nije dobro praviti presedan i u toku sezone ubacivati nova takmičenja, ali da će njihovo blagovremeno apliciranje 

za sledeću godinu biti prihvaćeno, a SSS će putem sajta objaviti održavanje ovog takmičenja. 

 

- Član UO Svetlana Popović je podnela izveštaj o toku realizacije projekta koji je upućen Minisarstvu pravde 

(odgovor Ministarstva pravde se moze  ocekivati od 5-15. aprila  na njihovom sajtu pod Javnost u radu).Obavestila 

je UO o teškoćama SK „Košutnjak“ koje ima u vezi sklapanja ugovora sa JP „Srbijašume“ uprkos obećanjima iz 

MOS-a da to pitanje neće biti sporno.  

 

- TTK je upućen zahtev za ponovno sabiranje poena za  Target, kao i zahtev za  Rang listu koja bi poslužila za 

slanje poziva klubovima za Skupštinu, a tiču se broja glasova u odnosu na rangiranje u sezoni 2016/2017. 

TakoĎe se razrešio problem postavljanja na sajt Saveza dodatne kolone koja se tiče rekorda pionira, a na zahtev g-

dina Mišljenovića. Aleksandar Medić, član TTK je prihvatio brzu realizaciju navedenih zahteva. 

 

- Predednik  Dragan Svilanović se obavezao, da u skladu sa Statutom SSS posle verifikacije UO izabere 

potpredsednika iz redova članova UO, koji će moći da ga menja u slučaju njegove sprečenosti. 

 

- Zaviša Lučić je predložio da se sledeća sednica UO održi u Kikindi ili na nekom drugom mestu van Beograda, 

što je prihvaćeno 

 

 

 

 

 

    STRELIČARSKI SAVEZ SRBIJE 

 

 

Zapisnik vodila:        Zapisnik overava:  

_______________       _______________________ 

Violeta Šotra Jelić                                                                              Dragan Svilanović, Predsednik 

 

 

 

 

 

 

 

 


